
Protokoll från Styrelsemöte Fribergavägens samfällighetsförening
28 augusti 2019

Närvarande:
David Westberg DW ordförande
Mattias Nordström MN
Ragnar Nordström RN
Ulrika Söderqvist US
Micael Zetterqvist MZ
Christina Fahlman CF sekreterare

Adjungerad:
Lars Andersson LA väghållare

1.LA  berättade om genomförda underhållsarbeten.
Fyllning av gropar, hyvling (med mycket gott resultat) och kantklippning.
Eftersom det efter hyvlingen inte uppfattades att det behövde grusas är inga fler åtgärder beställda.
Diskussion om huruvida vi ändå ska se om vi hinner genomföra de åtgärder årsmötet godkänt och budget lagts
för dvs. grusa, med ev. behov av efterföljande saltning, och att kantskära delar av sträckan.
Beslut: Några av styrelsemedlemmarna och LA inspekterar vägen och får mandat att därefter ta beslut.
Träffas måndag 2/9 kl. 18.00 vid kraftledningen.

2.LA berättade att en medlem vid Stubbo meddelat att en kabel behöver dras under vägen vilket medför 1
timmes avstängning. Tidpunkt ännu okänd. Detta bedömdes vara ok utan vidare åtgärder.

3.DW redogjorde för aktuella ekonomiska läget. Saldo på kontot nu 274 000 kr. Detta ännu med stats och
kommunala bidrag på 137 000 kr som enda intäkt.  Stort utrymme för att genomföra åtgärder finns alltså.
DW pratar med Marina om hur och när fakturan till Järlåsa vägförening hanteras och DW har kontakt med
Teodora, Järlåsa vägförening.

4.Tjänsten med fakturor via Vägfas har ännu inte kommit igång då det uppstod oklarheter med innehållet under
organisationsnumret. Därav har fakturorna för årsavgiftena ännu inte gått ut. David har kontakt med Marina ang.
det och om det dröjer sänds fakturorna på vanligt sätt denna gång.

5.DW pratar med Marina om hennes fortsatta uppdrag för oss.

6. Nästa styrelsemöte onsdag 22 januari 2020 kl. 18.30.  Hos Magnus?!  Alternativt Mattias

David Westberg Christina Fahlman
Ordförande Sekreterare
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